
Informaatioverkostojen kilta Athene ry 
Hallituksen kokous 30/2014 
Aika: 20.11.2014 klo 8.15 
Paikka: TTalo, A106 
Paikalla: Emmi Linkola, Aleksi Talsi, Atte Keinänen, Eeva Siikaaho, Aleksi Pyykkönen, Mikko 
LatvaKäyrä, Reetta Arokoski, Miikka Laitila, Tiitu Lahti, Tomi Laakso 
Puheenjohtaja: Tomi Laakso, kohdasta 14 eteenpäin Aleksi Pyykkönen 
Sihteeri: Emmi Linkola 
 

1. Kokouksen avaus 
Avattiin kokous ajassa 8.16. 

2. Kokouksen päätösvaltaisuus 
3. Pöytäkirjantarkastajien valinta 

Valittiin pöytäkirjantarkastajiksi Mikko LatvaKäyrä ja Atte Keinänen. 
4. Kokouksen työjärjestyksen hyväksyminen 

Lisättiin kohdat 13.2 PerusJoulut ja 16.3 Mopo ja siirrettiin muita kohtia näiden 
mukaisesti eteenpäin. Hyväksyttiin työjärjestys muutoksineen. 

5. Ilmoitusasiat 
Miikka ilmoitti tuoneensa kokouspullan. Postissa tuli Goomristeilyn julisteita, Heinon 
tukun asiakkuushakemus phuksien toimittamana ja laskuja. 

 
Reetta Arokoski saapui 8.24. 
 

6. Hyväksyttävät laskut 
Hyväksyttiin Painotalo Casperille Infoähkyn läsyistä 396,80e, Kopioniinille laulukirjoista 
533,20e, Eastborder Promotion Oy:lle 26,04e, Northern Lights Fast Food Oy:lle 
Infoähkyn hampurilaisista 235e, Veolia Transport Espoo Oy:lle kuljetuksista 1285e, 
Teekkarispeksi ry:lle ääni ja valotekniikasta 225e, Tiitu Lahdelle koristemateriaaleista 
ja pääjuhlan pahyvityksestä 64,51e, Tiitu Lahdelle Infoähkyn ruusuista, kokkari ja 
pääjuhlakoristeista ja punaviinistä 834,59e ja Lauri Pulliselle lipuista Miksi en puhu 
venäjää elokuvaan 6,5e. AYY:n pakettiauton vuokran lasku palautetaan tutkintaan. 
Aleksi P selvittää maksumuistutusta Aurinkobusseilta.  

7. Mitä kuuluu? kierros 
Miikka: Slushissa oli hauskaa mutta kiireistä, unet on jääneet vähälle.  
Tiitu: krooninen väsymys alkaa iskee. Mutta kuuluu hyvää. Aikoo tykitellä kandia. 
Tomi: kuuluu hyvää, eilen piti hauskaa tamperelaisten puhisten kanssa. Pääsee pelaa 
yrityspeliä, on jännää vaikka suunnitelma oli ns. päin vittua. 
Emmi: Slushissa oli kivaa ja infoähkyssä, nyt väsyttää. 
Taleksi: unirytmi sekaisin, mutta produktiivinen viikko takana. 
Atte: kävi Slushin yhteydessä JavaScripttapahtumassa verkostoitumassa.  
Eeva: nukkunut liian vähän, nyt on laskeutumassa tähän maailmaan. Hieno viikko 
takana, infoähky ja Slush. Nyt alkaa pitkien päivien työjakso. 
Paleksi: Slushissa oli siistiä, nyt väsyttää. Kandia ja käyttistä pitäisi tehä. 
Mikko: teki huomion, että hallitus on tänään vähän rikki. Slush oli aika päräyttävä. 
Odottaa innolla illan novemberfestiä. 
Reetta: teki eilen 6h kouluhommia. Mursi varpaan maanantaina, nyt ei pysty 
kävelemään ihan kunnolla. Suunnittelee töihin trainingohjelmaa opiskelijoille. 



8. Talous ja hallintoasiat 
1. Killan lippu 

Seuraava vaihe on vaihtaa alavarsi. Atte hoitaa. 
2. Uudet jäsenet 

 
3. Toimareiden kuulumiset (OTMK, liikuntavastaavat) 

Reaktorilta vuosijuhlalahjaksi saadusta Sodastreamistä oltiin innoissaan.  
 
Eeva Siikaaho ja Aleksi Talsi poistuivat 9.00. 
Eeva palasi 9.01. 
 

4. Mitä muuta tuli tehtyä? 
 

9. Yrityssuhteet 
1. Yrityssuhteiden tilanne 

Erinäisiin firmoihin pitäisi olla yhteydessä erinäisistä syistä. 
2. Pleikkaritarvikkeet 

Saatiin Playstation 4 vuosijuhlalahjaksi Solitalta. Tarvittaisiin lisää ohjaimia ja 
joitain pelejä. Miikka kyselee Facebookissa peliehdotuksia. Aleksi P selvittää 
budjettia. 

 
Aleksi Talsi palasi 9.03. 
 

3. Marathon 
 

4. Toimareiden kuulumiset (Yrityssuhdetiimi, TEKkiltayhdyshenkilö, 
Marathontoimikunta) 
TEKkiltayhdyshenkilö sai epiteetin.  

5. Mitä muuta tuli tehtyä? 
 

10. Opintoasiat 
1. Uuden DIohjelman tilanne 

Eilen oli suunnittelukokous, ICT in business track näytti hyvältä. UX track on 
myös aika valmis, tuta trackista pidetään vielä kokous. Ensi tiistaina ehdotus 
on valmis esitettäväksi koulutusneuvostoon. Yhteiset infospesifit opinnot on 
päätetty: 3 op Estetiikka, 3 op Filosofia (infon oma filosofia), 4 op Sosiaalinen 
media ja 5 op Research assignment. Kaikki tietotekniikan laitokset yhdistyy 
vuodenvaihteessa. 

2. Koulutusneuvosto 
Kerättyjen mielipiteiden perusteella Tomi laittoi viestiä dekaanille, jotta 
hallopedhakuja olisi mahdollisuus muuttaa.  

3. Koulukansio 
Mikko otti eilen uudet backupit. 



4. Toimareiden kuulumiset (hallopedit, SCIvastaava) 
Mikko ja Emmi Peltonen aikovat tehdä kakun seuraavaan kokoukseen. 
SCIvastaava on aloittanut Perusjoulujen rekrytointiprosessin. 

5. Mitä muuta tuli tehtyä? 
 

11. Tiedotusasiat 
1. Kukka 

Viime tiistaina ideointimiitti, oli mukava. Elämää Otaniemen ulkopuolella 
teemaa tiedossa. 

2. Nettisivujen päivitys 
Pöytäkirjoja pitäisi päivittää nettiin. Tomi laittaa uutisen palkituista. Keskusteltiin 
mahdollisesta kipparin/kiltablogista sivuille. 

3. Inf.tkk.fi 
Informaatioverkostot.fi sivu on pystyssä. Ulkoasu muuttuu vielä mutta sisältö 
on suhteellisen valmista, sitä voi lukea ja tarkistella. 

4. Ilmomasiina 
 

5. Toimareiden kuulumiset (Kulttuurineuvokset, historioitsija, valokuvaajat, Kukan 
niittäjät, kiltalehden toimittajat, ATKpartio, ulottuvuusvastaava) 
 

6. Mitä muuta tuli tehtyä? 
 

12. Ulkosuhteet  
1. Vuosijuhla 14.11. 

Oli ja meni kivasti. 4 pulloa skumppaa on vielä kadoksissa. Sillikselle olisi 
tarvittu enemmän fukseja apuun. Aleksi laittaa fukseille kehuja ja palautetta 
maililla. 

2. Toimareiden kuulumiset (Vuosijuhlatoimikunta, hupiministeri) 
Hupiministeri palkittiin. Vuosijuhlatoimikunnalla oli kivaa.  

3. Mitä muuta tuli tehtyä? 
 

13. Tapahtumat 
1. AAsitsit 27.11. 

Varaston tilannetta pitää selvittää.  
2. PerusJoulut 

Tulossa. Infophukseja ei vielä ole ilmoittautunut töihin. 
3. Hallitussitsit 12.12. 

Sovitaan tarkemmin ensi viikon kokouksessa. 
4. HalPerse 

Mikko laittoi muistutuksen foodlaamisesta. 
5. Toimareiden kuulumiset (pikkuIE, lukkarit) 

Ihan hyvin menee, lukkarit teki kivan laulukirjan. AAsitsien lukkarit eivät vielä 
ole tavanneet keskenään. 



6. Mitä muuta tuli tehtyä? 
 
 

Eeva, Miikka ja Tomi poistuivat 10.09. 
Vaihdettiin puheenjohtajaksi Aleksi Pyykkönen. 
 

14. Phuksiasiat 
1. Phuksien kuulumiset 

Ähkypainotteisia kuulumisia. Speksi oli erilainen mutta toimi hyvin, phuksit 
saivat paljon kehuja vanhemmilta opiskelijoista. Opettajatuutoroinnin kickoffista 
tuli mailia. 

2. Nelikiltacruise 30.11.2.12. 
Kipparit viimestelevät ohjelmaa ensi viikolla. 

3. Phuksien vastuut Infoähkyssä 
Hoitui pääosin hienosti, muutamia epäselvyyksiä selvitellään. 

4. KVopiskelijat 
Haalarikoot on nyt selvillä ja Putsiinilta tuli tarjous haalareista. Hinta on vähän 
kalliimpi, koska haalareita tilataan niin vähän. Kysellään vielä EIT:ltä pientä 
sponssia. Aleksi laittoi mailia lakuista. 

5. Kipparinvartit 
Aleksi laittoi eilen doodlea fukseille.  

6. Toimareiden kuulumiset (ISOvastaava, KVvastaava, WappuHali, ISOt) 
KVvastaava aikoo pitää vaihtoinfon 9.12. ISOjen kanssa kehitellään 
joulukuuhun rento hengailuilta fukseille. 

7. Mitä muuta tuli tehtyä? 
 

15. Muu toiminta 
1. Tietokonetarrat 

 
2. Hallituksen asuste/härpäke 

 
3. Varasto 

Pitää siirtää JMT 1:seen Derneconista. 
4. Museon tuoli 

Ensi viikon aikana pitäisi tehdä. Aleksi T huutelee facebookiin ajoista ja 
ideoista. 

16. Muut esille tulevat asiat 
1. Viimeinen kokous 

Keskustellaan ensi viikolla. 
2. Seuraajien perehdyttäminen 

Aleksi T jutteli jo vähän Antin kanssa. Mikko heitti idean kehitysworkshopista 
uuden ja vanhan hallituksen kesken, tämä menee varmaan tammikuun alkuun. 

3. Mopo 



Ei rekisteröidä. Ensi viikoksi Reetta selvittää, mitä mahdollisuuksia mopo on 
myydä varaosiksi tai romuttaa tms. 

17. Seuraava kokous 
Foodlataan, DL perjantaina 23.59. 

18. Kokouksen päättäminen 
Päätettiin kokous ajassa 10.33. 
 

Pöytäkirjan tarkastajat: 

       

 

 

_______________________  _______________________  

Mikko LatvaKäyrä Atte Keinänen 

 

 

Puheenjohtajat ja sihteeri: 

 

 

 

_______________________  _______________________  

Tomi Laakso Emmi Linkola 

 

 

_______________________  

Aleksi Pyykkönen 

 


